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Sēde sasaukta 2023.gada 23.novembrī plkst.9  

Sēde atklāta 2023.gada 23.novembrī plkst.9 

 

Sēdi vada komitejas priekšsēdētājs Aivars Okmanis 

 

Sēdē piedalās 9 komitejas locekļi: 

komitejas priekšsēdētājs Aivars Okmanis, priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, 

deputāts Jānis Dūmiņš, deputāts Guntis Kalniņš, deputāts Juris Krievs (no plkst.9:10), 

deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāte Ināra Pētersone, deputāte Līga Rimševica, deputāts 

Voldemārs Čačs 

 

Sēdē piedalās: 

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, Bauskas novada administrācijas vadītājs Edgars 

Paičs, Ekonomikas un finanšu departamenta vadītāja Indra Latviete, Ekonomikas un finanšu 

nodaļas vadītāja Ilona Spurķe, nodaļas vadītājas vietniece Sarmīte Oļehnoviča, ekonomisti 

Marija Abramčika, Gita Skribāne, Zaiga Kārkliņa un Māris Vitrups, Audita un 

kapitālsabiedrību uzraudzības nodaļas vadītājs Dainis Rijkuris, datorsistēmu un datortīklu 

administratore Krista Sondore, Juridiskās nodaļas vadītāja Evita Grigorjeva, jurists Arvīds 

Zvirbulis, Administratīvā departamenta vadītāja Līga Kausiniece, sabiedrisko attiecību 

speciālisti Anta Kļaveniece, Beata Logina, Diāna Goldmane un Artūrs Dulbe, Attīstības un 

plānošanas nodaļas vadītāja Ilze Tijone, projektu vadītāja Ilze Munda, Nekustamo īpašumu 

nodaļas vadītāja Gunita Vīgupa, Bauskas apvienības pārvaldes nekustamo īpašumu speciālisti 

Aija Fridrihsone, Dace Stubure un Māris Šarķis, Rundāles apvienības pārvaldes nekustamo 

īpašumu speciāliste Dace Neiberte, Vecumnieku apvienības pārvaldes vadītāja Dace Šileika,  

nekustamo īpašumu speciāliste Ligita Vasermane, Iecavas apvienības pārvaldes Nekustamo 

īpašumu nodaļas vadītāja Baiba Leitlante, Sociālā dienesta Bauskas struktūrvienības vadītāja 

Zane Kuka, Bauskas novada pašvaldības SIA "Bauskas ūdens" valdes loceklis Dzintars 

Cāzers,  Bauskas novada vēlēšanu komisijas priekšsēdētājs Juris Gailis, izglītības iestādes 

“Iecavas pamatskola” vispārējās pamatizglītības skolotāja Dace Dubkēviča, laikraksta “Bauskas 

Dzīve” žurnālists Uldis Varnevičs 

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece. 

 

Komitejas sēdes norisi ieraksta audio formātā. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Par SIA "Bauskas novada komunālserviss" stratēģisko mērķu noteikšanu. 

2. Par mantas nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA "Bauskas novada komunālserviss". 
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3. Par projekta "Bauskas aktīvās atpūtas parka izveide" iesniegšanu. 

4. Par projekta "Bauskas Pilskalna parka teritorijas labiekārtošana" iesniegšanu. 

5. Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022.–2028.gadam Investīciju 

plānā. 

6. Par saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 2023.gada 30.marta saistošajos 

noteikumos Nr.3 "Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2023.gadam"" apstiprināšanu. 

7. Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu "Bauskas novada līdzdalības budžeta 

nolikums" apstiprināšanu. 

8. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas novada Sociālais dienests" nolikuma 

apstiprināšanu. 

9. Par dzīvojamās mājas "Lauktehnika 17", Rītausmās, Īslīces pagastā pārvaldīšanas tiesību 

nodošanu mājas pārvaldniekam. 

10. Par nekustamā īpašuma Mazā Lakāju iela, Ceraukstes pagastā iegādi pašvaldības autonomo 

funkciju izpildei. 

11. Par nekustamā īpašuma "Smilgas", Viesturu pagastā, Bauskas novadā pārņemšanu 

pašvaldības īpašumā. 

12. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Piķu mežs" daļas, Codes 

pagastā nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā. 

13. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Skrīveri", Codes pagastā nodošanu 

atsavināšanai. 

14. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.4, Uzvaras ielā 12, 

Uzvarā, Gailīšu pagastā, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

15. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.5, Uzvaras ielā 15, 

Uzvarā, Gailīšu pagastā, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

16. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Skolas iela 12, Īslīces pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

17. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.1, "Lauktehnika 6", 

Rītausmas, Īslīces pagastā, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

18. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.42, "Lauktehnika 17”, 

Rītausmas, Īslīces pagastā, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

19. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.2A, Plūdoņa ielā 13, 

Bauskā, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

20. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Biržu iela 44", Bauskā nodošanu 

atsavināšanai. 

21. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Torņa iela 10", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

22. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Aveņu iela 9", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

23. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Ķiršu iela 26", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

24. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Magoņu iela 14”, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

25. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Paozoli 22", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

26. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Jaunzemgale 103", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 
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27. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Smilgas 1N", Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

28. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Amoli", Audrupos, Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

29. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Klētis", Bārbeles pagastā nodošanu 

atsavināšanai. 

30. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.29, Liepu 

aleja 4, Bārbele, Bārbeles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

31. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.23, “Piebalgas 

3”, Piebalgas, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

32. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.30, Stacijas 

iela 4, Misa, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

33. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.6, "Misas 

kūdra 10", Misa, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

34. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.5, Rīgas iela 

27, Vecumnieki, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

35. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.9, “Silmači”, 

Kurmene, Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

36. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3, Rīgas iela 

6, Valle, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

37. Par Bauskas novada domes 2023.gada 31.augusta lēmuma "Par Bauskas novada 

pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.2 "Misas kūdra 10", Misa, Vecumnieku 

pagasts atsavināšanu" atcelšanu. 

 

Papildu darba kārtība: 

38. Par parakstu vākšanas vietu noteikšanu. 

39. Par grozījumu Bauskas novada domes 2022.gada 25.augusta lēmumā “Par Bauskas novada 

pašvaldības izglītības iestāžu ēdināšanas maksas pakalpojumu izcenojumu apstiprināšanu”. 

 

 
1.p. 

Par SIA "Bauskas novada komunālserviss" stratēģisko mērķu noteikšanu. 

(D.Rijkuris, A.Okmanis, I.Pētersone, G.Kalniņš, E.Grigorjeva, Dz.Cāzers, V.Čačs) 

Ziņo: D.Rijkuris. 

 Atbilstoši reorganizācijas plānam, strauji tuvojas reorganizācijas noslēgums. Jaunajai 

kapitālsabiedrībai nosakāmi stratēģiskie mērķi, kurus nosaka kapitāldaļu īpašnieks – 

pašvaldība. Balstoties uz šiem mērķiem, kapitālsabiedrības valdei tiks uzdots izstrādāt 

vidēja termiņa darbības stratēģiju 3 gadiem, kurā precīzi tiks definēts mērķu sasniegšanas 

veids. Izdalītas galvenās kapitālsabiedrības darbības jomas – ūdenssaimniecība, centralizētā 

siltumapgāde, nekustamo īpašumu pārvaldīšana un sadzīves atkritumu apsaimniekošana.  

 A.Okmanis ierosina izklāstīt iepriekšējā komitejā izskanējušos ierosinājumus un 

viedokļus. 

D.Rijkuris informē par precizējumiem pēc Vides un attīstības komitejas sēdes: prasība 

palielināt pieslēgumu skaitu tiek noteikta gan ūdenssaimniecības, gan centralizētās 

siltumapgādes jomās; palielināt iedzīvotāju apmierinātību ar kapitālsabiedrības sniegtajiem 

pakalpojumiem attiecināta uz visu sniegto pakalpojumu grozu; lietusūdens kanalizācijas 
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apsaimniekošanas uzdevums mērķos nav iekļauts, jo nav skaidra redzējuma, kādā veidā 

efektīvāk šo apsaimniekošanu realizēt.  

 A.Okmanis izsakās par lēmuma projekta 3.punktu par pieciem norādītajiem darbības 

veidiem, vai kapitālsabiedrība nenodarbosies ar citiem darbības veidiem. D.Rijkuris atbild, 

ka uzņēmumiem šos darbības veidus nosaka galvenokārt tādēļ, lai varētu identificēt to 

darbības veidu statistikas nolūkos; kapitālsabiedrībai nenorādot vēl kādu veidu, tas 

nenozīmē, ka tā nevar veikt šo darbību; noteiktie darbības veidi nosaka kapitālsabiedrības 

pamatdarbību.  

I.Pētersone iesaka pārdomāt, vai nav nepieciešams norādīt vēl kādu konkrētu darbības 

veidu, kas precizē kapitālsabiedrības darbību; izsakās par nekustamā īpašuma pārvaldīšanu 

par atlīdzību, nevēlas, lai pašvaldība iesaistās komercdarbības tirgū, šo darbību organizēt 

savādāk; turpina par 4.punktu par mērķu sasniegšanas termiņu: kur tiks noteikti izmērāmo 

lielumu sasniegšanas termiņi (pieslēguma skaitam, iedzīvotāju apmierinātībai); kā organizēs 

uzraudzību no pašvaldības puses. D.Rijkuris paskaidro par nekustamā īpašuma pārvaldīšanu 

par atlīdzību – Konkurences padomes ziņojumā ieteikts šo funkciju pildīt brīvajam tirgum, 

pašvaldībai šādam uzstādījumam nav pretenziju, izklāsta par līdzdalības izvērtējumu SIA 

“VIDES SERVISS”, SIA “Kūdrinieks” un SIA “Mūsu saimnieks” konstatētajām tirgus 

nepilnībām apsaimniekošanas pakalpojumos, kuriem piekrīt arī Konkurences padome; ja 

notiks izmaiņas tirgus nepilnībās, atkārtoti izvērtējot līdzdalību, var būt nepieciešamība 

grozīt stratēģiskos mērķus. I.Pētersone ierosina uz domes sēdi pievienot Konkurences 

padomes atzinumu. D.Rijkuris turpina par iedzīvotāju apmierinātību un termiņu – šīs lietas 

precīzi atrunājamas vidēja termiņa stratēģijā, uzraudzības mehānisms – pēc šo mērķu 

apstiprināšanas, kapitālsabiedrība izstrādā vidēja termiņa stratēģiju pa gadiem, konkretizējot 

noteiktus rādītājus; atskaites biežums noteikts kapitālsabiedrību pārvaldības noteikumos – 

reizi ceturksnī tiek iesniegtas atskaites par stratēģisko mērķu sasniegšanu, uzraudzības 

moments ir nepārtraukts, kas ļauj ieraudzīt nobīdes no plānotā.  

 G.Kalniņš jautā, vai pašvaldība nosaka vidēja termiņa stratēģijas mērķus. D.Rijkuris 

atbild, ka vidēja termiņa stratēģiju sagatavo kapitālsabiedrības valde un apstiprina 

kapitāldaļu turētājs. G.Kalniņš turpina par pievienotajā pašnovērtējuma anketā 2.punktā 

minētajiem pašvaldības definēto kapitālsabiedrības darbības mērķu un uzdevumu 

izmērāmiem rādītājiem - ko šajā lēmumā noteiktajos mērķos iespējams izmērīt. D.Rijkuris 

atbild, ka šajā lēmumā noteiktos mērķus tiešā veidā izmērīt nevar, kapitālsabiedrības 

stratēģija izrietēs no šiem mērķiem. G.Kalniņš izsakās, ka, ja pašnovērtējuma anketā ir 

minēts, tad jābūt arī tā, ka pašvaldība nosaka kapitālsabiedrībai mērķus, un turpina par 

darbības veidiem, ka izpilddirektoram, pamatojoties uz šo lēmumu, jānodrošina izmaiņu 

veikšana kapitālsabiedrības statūtos; kā kapitālsabiedrība rīkosies attiecībā uz pārņemtajām 

saistībām, iepriekš slēgtajiem līgumiem par ceļu uzturēšanu ziemā (SIA “Jaunolis”) un 

teritorijas sakopšanas darbiem (SIA “Mūsu saimnieks”), ja darbības veidos nav minētas šīs 

darbības, vai tās ir leģitīmas. D.Rijkuris atbild, ka darbības ir leģitīmas, ziemas uzturēšanas 

gadījumā līgums noslēgts atklātā konkursa kārtībā; darbības veidos nenorādot šos veidus, 

tas nenozīmē, ka tos nevar realizēt; situācijā par teritorijas un ceļu uzturēšanas 

pakalpojumiem netika konstatētas tirgus nepilnības, jo SIA “Jaunolis” bija vienīgais 

pretendents; šos veidus noteikt kā kapitālsabiedrības pamatdarbības veidus nav īsti pamata. 

A.Okmanis ierosina Juridiskai nodaļai sniegt komentāru – pretendentam piesakoties 

iepirkumam, tiek veikta pārbaude par uzņēmuma statūtos paredzēto darbību. E.Grigorjeva 

atbild, ka statūtos jābūt ierakstītām darbībām, ar ko tieši uzņēmums nodarbojas. G.Kalniņš 

turpina par atkritumu savākšanas darbības veidu un 1.4.punkta svītrošanu, jo 

kapitālsabiedrība šos uzdevumus nevarēs ietekmēt – palielināt atkritumu šķirošanas un 

pārstrādes īpatsvaru, dalīto atkritumu laukumu skaitu, ja kapitālsabiedrība neuzvarēs 

iepirkumā. D.Rijuris piekrīt, ka nevar ietekmēt, šīs lietas šeit ir atrunātas, jo pašvaldības 

plānošanas dokumentos ir noteiktas konkrētas lietas, kas kapitālsabiedrībai jāveic atkritumu 

apsaimniekošanas jomā, šie jautājumi iekļauti no šiem dokumentiem, jo pašvaldībai nav 
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citu instrumentu, kā šos mērķus pildīt. A.Okmanis norāda, ka ir citi instrumenti – to regulēs 

apspriedē esošais reģionālais apsaimniekošanas plāns, pašvaldības atkritumu 

apsaimniekošanas noteikumi un iepirkuma procedūras. G.Kalniņš papildina, ka iepirkuma 

tehniskā specifikācijā pēc attīstības dokumentiem apsaimniekotājam tiek noteikti termiņā 

sasniedzamie rādītāji, atkritumu apsaimniekošanas joma no lēmuma projekta ir svītrojama. 

A.Okmanis norāda argumentu, kāpēc šai sadaļai nav jābūt ietvertai – stratēģiskie mērķi 

pašvaldības kapitālsabiedrībai ir tie, kuri pamato, kāpēc vispār pašvaldība šādu 

kapitālsabiedrību veido un uztur; atkritumu apsaimniekošanas jomā ir pietiekams brīvais 

tirgus; likt to kā stratēģisko mērķi, lai pamatotu kapitālsabiedrības nepieciešamību, nav 

korekti; 1.4.punkts ir svītrojams, darbības veidos tam ir jāpaliek un 3.punkts jāpapildina ar 

citiem darbības mērķiem, kaut gan atsaucoties uz likumu, vai vispār to šajā lēmuma 

projektā vajadzētu norādīt. D.Rijkuris papildina, ka darbības veidi ir jānosaka, lai 

nepieciešamības gadījumā tos varētu grozīt, bet neietverot pilnīgi visus iespējamos darbības 

veidus, kas nākotnē varētu parādīties, jo, kad būs jāveic līdzdalības izvērtējums, tad katrā 

darbības veidā būs jāveic tirgus novērtējums un izpēte, var izvērsties diskusijas ar 

Konkurences padomi par tiem rādītājiem, kāpēc pašvaldība strādā konkrētā jomā, kurā 

tirgus ir pašpietiekams; ar uzņēmuma vadītāju precizēs. 

 A.Okmanis iesaka 4.punktu izteikt “balstoties uz stratēģiskajiem mērķiem, 

uzņēmumam līdz noteiktam datumam jāizstrādā vidējā termiņa darbības stratēģija 2 vai 3 

gadiem un stratēģijā noteikt sasniedzamos mērķus noteiktā termiņā”; termiņam jābūt 

ātrākam par 2028.gada 31.decembri; jautā, kādā termiņā plāno izstrādāt stratēģiju. 

Dz.Cāzers atbild, ka, ņemot vērā reorganizācijas noslēgumu tuvākajā laikā, tad stratēģija 

varētu būt gatava līdz šī gada beigām. A.Okmanis norāda, tad attiecīgi var koriģēt 4.punktu. 

 I.Pētersone izsakās par kapitālsabiedrības kapacitāti piedalīties publiskajos iepirkumos, 

nepieciešams kādā no dokumentiem norādīt atļauju tai piedalīties publiskajos iepirkumos 

citās jomās; vai nepieciešams deleģējums dalībai iepirkumos citās jomās. D.Rijkuris atbild, 

ka darbības veidus nosaka īpašnieks un tie atrunāti statūtos, lēmumu par jauna darbības 

veida uzsākšanu saskaņo ar kapitāldaļu turētāju. A.Okmanis norāda to atrunāt citā 

dokumentā. D.Rijkuris papildina, ka likums paredz t.s. dokumentu “gaidu vēstule”, kurā 

paredzēta iespēja pašvaldībai noteikt konkrētākus sasniedzamos rādītājus iekļaušanai vidēja 

termiņa darbības stratēģijā, arī darbības veidus.  

 V.Čačs norāda par jēdzienu “kaskadēt” pašnovērtējuma anketā.  

 J.Krievs ierosina lēmumā ietvert norēķinu kārtības aspektus, jo ir daudz sūdzību par to. 

D.Rijkuris paskaidro, ka šis varētu attiekties uz 2.punktu. A.Okmanis papildina, ka 

balstoties uz 2.punktu, veidos stratēģiju, kā palielināt iedzīvotāju apmierinātību; 

neapmierinātība par norēķiniem drīzāk ir saistīta ar reorganizācijas procesu, kas ir pārejoši.  

 D.Rijkuris rezumē: svītrot 1.4.punktu, 3.punktā papildināt darbības veidus, kas varētu 

būt raksturīgi kapitālsabiedrībai, 4.punktā noteikt izstrādāt vidēja termiņa darbības stratēģiju 

konkrētiem sasniedzamiem rādītājiem. A.Okmanis papildina par termiņu – līdz 2027.gada 

beigām vai 2028.gada sākumam, pievienot Konkurences padomes ziņojumu. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

uz domes sēdi informācijai pievienot Konkurences padomes 

atzinumu,  

 

svītrot 1.4.punktu, 

 

papildināt 3.punktu,  

 

precizēt 4.punktu, 

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par SIA 

"Bauskas novada komunālserviss" stratēģisko mērķu 

noteikšanu" ar labojumiem. 

 

 

2.p. 

Par mantas nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA "Bauskas novada komunālserviss". 

(A.Zvirbulis, I.Pētersone) 

Ziņo: A.Zvirbulis. 

 Pēc pieņemtā lēmuma par aģentūras “Valles pašvaldības aģentūra” reorganizāciju – 

likvidāciju, siltumapgādes un ūdenssaimniecības funkcijas nododamas pašvaldības 

kapitālsabiedrībai SIA “Bauskas novada komunālserviss”. Aģentūra strādājusi ar nodoto 

pašvaldības mantu un sniegusi komunālos pakalpojumus. Manta atrodas Vecumnieku 

apvienības pārvaldes pārziņā, pielikumā pievienots precizēts mantas saraksts, neiekļaujot 

sarakstā pašvaldības nekustamo īpašumu – dzīvokli. Par mantas nodošanu 

kapitālsabiedrībai tiks sagatavots līgums. 

 I.Pētersone izsakās par malkas nodošanu; saistībā ar bezatlīdzībā nodoto kustamo 

mantu, kā tas atspoguļojas tarifā. A.Zvirbulis atbild, ka malka noteikta kā pamatlīdzeklis, 

par kuru vēl nav veikti norēķini, kurus veiks kapitālsabiedrība uz šī pieņemtā lēmuma 

pamata ar malkas piegādātāju; malkas iegādes izdevumi ir iekļauti tarifā; par cita veida 

kustamās mantas uzturēšanu, lietošanu un saistībām ir atbildīga kapitālsabiedrība.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par mantas 

nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA "Bauskas novada 

komunālserviss"". 
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3.p. 

Par projekta "Bauskas aktīvās atpūtas parka izveide" iesniegšanu. 

(I.Tijone, G.Kalniņš, A.Okmanis) 

Ziņo: I.Tijone. 

 Pieņemti MK noteikumi par publiskās ārtelpas attīstību un projekta iesniegšanas 

termiņš ir šī gada 1.decembris. Projekta mērķis ir uzlabot dzīves un vides kvalitāti, drošību, 

labklājību un pakalpojumu pieejamību, veicinot veselīgu dzīvesveidu un radot pozitīvas 

emocijas. Pasākums jāīsteno līdz 2026.gada 31.decembrim. Bauskā iecerēts izveidot aktīvo 

atpūtas parku 2,4 ha platībā teritorijā aiz peldbaseina starp Rīgas un Salātu ielu. Paredzēts 

izveidot gājēju piekļuves takas, bērnu rotaļu laukumus dažādām vecuma grupām, 

multifunkcionālo laukumu pasākuma norises vietai vai sporta laukumam, skeitparka zonu, 

piedzīvojumu trasi, labiekārtotu kluso zonu, velo trases, autostāvvietas, energoefektīvu 

teritorijas apgaismojumu, videonovērošanas sistēmu, dekoratīvos apstādījumus, lietusūdens 

novadīšanas pasākumus. Projekta pilnai realizācijai provizoriski nepieciešami 2 161 578 

EUR, ERAF finansējums 500 000 EUR apmērā, pašvaldības – 1 661 578 EUR. Pēc 

iepirkuma procedūras cenas tiks precizētas. Jautājums izskatīts un atbalstīts Izglītības, 

kultūras un sporta komitejas un Vides un attīstības komitejas sēdēs. 

 G.Kalniņš atbalsta projekta vajadzību, bet žēl, ka nebija iespējas projektu izstrādāt 

kārtās; ERAF atbalsta daļa ir niecīga. 

 A.Okmanis ierosina uz domes sēdi parādīt projekta vizuālo prezentāciju. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

projekta "Bauskas aktīvās atpūtas parka izveide" iesniegšanu". 

 

 

4.p. 

Par projekta "Bauskas Pilskalna parka teritorijas labiekārtošana" iesniegšanu. 

(I.Tijone) 

Ziņo: I.Tijone. 

 Šajā projektā paredzēts attīstīt sabiedriski nozīmīgu kultūras telpu - Bauskas Pilskalna 

parka teritoriju, lai uzlabotu pakalpojumu pieejamību, veicinātu veselīgu dzīvesveidu, radītu 

pozitīvas emocijas pils teritorijā 12,48 ha platībā: atjaunojot gājēju takas, centrālajā gājēju 

ceļā nodrošinot piekļuves iespējas operatīvajam un apsaimniekošanas transportam, strāvas 

pievades tīklu sakārtošanu, labierīcību, celiņu un piebraucamo ceļu labiekārtošanu, atpūtas 

zonas izveidi ar skata laukumiem, energoefektīvu apgaismojumu, strāvas pieslēguma vietu 

ierīkošanu tirdzniecības vajadzībām pasākumu laikā, apzaļumošanas pasākumus, vērtīgo 

koku sakopšanu, lietusūdens novadīšanas sistēmas sakārtošanu un dzeramā ūdens brīvkrāna 

uzstādīšanu. Nevar tikt atjaunotas otrās un trešās grupas būves, piemēram, pilskalna estrāde. 
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Projekta kopējās plānotās provizoriskās izmaksas ir līdz 1 668 599 EUR, ERAF 

finansējums 500 000 EUR apmērā, pašvaldības – 1 168 599 EUR. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

projekta "Bauskas Pilskalna parka teritorijas labiekārtošana" 

iesniegšanu". 

 

 

5.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022.–2028.gadam Investīciju 

plānā. 

(I.Tijone) 

Ziņo: I.Tijone. 

 Lai nodrošinātu pašvaldības budžeta sasaisti ar plānošanas dokumentiem un varētu 

pretendēt uz ārējo finansējumu piesaisti, nepieciešams aktualizēt Investīciju plānu, veicot 

precizējumus projektu summās 7., 46., 70., 107.lpp.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022.–

2028.gadam Investīciju plānā". 

 

 

6.p. 

Par saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 2023.gada 30.marta saistošajos 

noteikumos Nr.3 "Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2023.gadam"" 

apstiprināšanu. 

(I.Spurķe, G.Kalniņš) 
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Ziņo: I.Spurķe. 

 Sagatavots lēmuma projekts par grozījumiem saistošajos noteikumos par budžetu. 

Grozījumi veikti saistošo noteikumu 1., 2., 3., 4., 5. un 6.pielikumā, precizēts arī 

paskaidrojuma raksta pielikums. Ar šiem grozījumiem pamatbudžeta ieņēmumi samazināti 

par 291 486 EUR – lielākais samazinājums ir valsts budžeta transfertos, jo tiek precizēts 

finansējums mājsaimniecībām apkures izdevumu daļējai kompensācijai, kas bijusi zemāka 

par plānoto (samazinājums 328 243 EUR); tiek precizēta mērķdotācija asistentu 

pakalpojumiem 114 045 EUR apmērā, atbilstoši noslēgtajiem līgumiem par pakalpojuma 

sniegšanu; papildu mērķdotācija pašvaldības autoceļiem un ielām par īpašumā 

pārņemtajiem valsts vietējo autoceļu posma kilometriem 1 640 EUR apmērā. Veikti 

precizējumi arī iestāžu sniegtajiem maksas pakalpojumiem ieņēmumos un citos pašu 

ieņēmumos – sakarā ar komunālo pakalpojumu sniegšanas nodošanu SIA “Bauskas novada 

komunālserviss” samazinājums par 393 722 EUR. Budžetā tiek iekļauts arī projekta 

saņemtais gala noslēguma maksājums 101 000 EUR, kas novirzīts aizņēmuma dzēšanai, vēl 

precizējums projektam par 40 000 EUR, nekustamā īpašuma atsavināšanai palielinājums 

Vecumnieku apvienības pārvaldei.  

Izdevumu samazinājums ir 706 592 EUR apmērā, ko ietekmēja valsts budžeta finansējuma 

samazinājums un komunālo pakalpojumu ieņēmumu samazinājums, lielākās izmaiņas ir 

teritoriju un mājokļu apsaimniekošanas, sociālās aizsardzības un vides aizsardzības sadaļās. 

Finansēšanas sadaļā samazinājums par 415 106 EUR, ko ietekmēja finansēšanas avotu un 

aizņēmumu atmaksas izmaiņas. 5.pielikumā precizēti apmēri par papildu mērķdotāciju 

1 640 EUR apmērā, 6.pielikums izteikts jaunā redakcijā, ņemot vērā procentu likmju 

izmaiņas un aizņēmuma pirmstermiņa atmaksas saņemto fondu finansējumu apmērā par 

pabeigtajiem projektiem.  

Ziedojumu un dāvinājumu budžetā precizējums par ieņēmumu daļu par 874 EUR, 

izdevumu daļā 900 EUR, samazinājums ir Valles pamatskolai.  

 G.Kalniņš jautā par ERAF samazinājumu dienas aprūpes centram Iecavā, ar ko to 

aizstās. I.Spurķe paskaidro, ka saistība ir ar mērķdotāciju. G.Kalniņš turpina par izdevumu 

palielinājumu Iecavas, Bauskas, Rundāles apvienību pārvaldēm par ielu ikdienas 

uzturēšanu, vai 60% pašvaldības daļa. I.Spurķe paskaidro, ka Iecavas un Rundāles  

apvienību pārvaldēs ielu uzturēšanai nepieciešams papildus finansējums un visi precizējumi 

tiek veikti iestādēm apstiprinātā budžeta ietvaros no ekonomijām citās sadaļās.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 

2023.gada 30.marta saistošajos noteikumos Nr.3 "Par Bauskas 

novada pašvaldības budžetu 2023.gadam"" apstiprināšanu". 
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7.p. 

Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu "Bauskas novada līdzdalības budžeta 

nolikums" apstiprināšanu. 

(I.Munda, G.Kalniņš, A.Okmanis) 

Ziņo: I.Munda. 

 Pamatojoties uz Pašvaldību likumu, pašvaldībām jāizstrādā līdzdalības budžeta 

nolikums, kas jāpieņem kā saistošie noteikumi. Tie nepieciešami, lai noteiktu kārtību, kā 

pašvaldība īsteno līdzdalības budžetu projektu ideju konkursu, uz kā pamata iedzīvotāji tam 

var pieteikties. Nolikums līdz šā gada 8.novembrim tika nodots publiskai apspriešanai 

sabiedrības viedokļa noskaidrošanai, priekšlikumi vai iebildumi netika saņemti. Nolikums 

tika izskatīts Vides un attīstības komitejā, ierosinājumi netika saņemti.  

 G.Kalniņš jautā par 7.punkta apakšpunktiem, ka tie pēc būtības vienādi. A.Okmanis 

izskaidro, ka 7.1.punkts paredz ieguldījumus kādā īpašumā, 7.2.punkts – vietai jābūt 

publiskā lietošanā esošai. G.Kalniņš turpina par procedūras akceptēšanu balsošanas veidā, 

vai iesniegtie projekti netiek sadalīti pa teritorijām. A.Okmanis norāda, ka 6.punktā ir 

definētas projektu īstenošanas vietas, par to iepriekš bija diskutēts, priekšlikumi netika 

saņemti. G.Kalniņš norāda, ka pie projektu akceptēšanas nav norādes, ka starp šīm trīs 

teritoriālajām vienībām projekti sadalās. I.Munda papildina, ka tas atkarīgs no sabiedrības 

aktivitātes – kā projekta virzītājs par savu ideju informēs sabiedrību, kā arī idejas 

aktualitāte. G.Kalniņš turpina – ja aktivitāti mērām procentos, tad aktivitāte būs lielāka tur, 

kur būs vairāk iedzīvotāju.  

 A.Okmanis informē, ka šī iniciatīva kā obligāta noteikta no 2025.gada, balsošanas rīku 

nodrošinās VARAM, pēc tam tas būs jānodrošina pašvaldībai, piemēram, caur mobilo 

lietotni; ja ir kādi priekšlikumi nolikumā, lūdz tos iesniegt rakstiski, lai būtu iespēja par 

tiem balsot.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Guntis Kalniņš) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada domes saistošo noteikumu "Bauskas novada 

līdzdalības budžeta nolikums" apstiprināšanu". 

 

 

8.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas novada Sociālais dienests" nolikuma 

apstiprināšanu. 

(Z.Kuka, A.Okmanis, E.Grigorjeva, I.Romānovs, I.Pētersone, J.Krievs, A.Mačeks, 

G.Kalniņš, M.Mediņš) 

Ziņo: Z.Kuka. 
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 Sagatavots lēmuma projekts par iestādes "Bauskas novada Sociālais dienests" jaunā 

nolikuma apstiprināšanu. Jauna nolikuma nepieciešamību noteica pēc divu gadu darbības 

esošajā struktūrā izanalizētā darba efektivitāte, kurā secināts, ka nepieciešams optimizēt 

darbību, izveidojot jaunu nolikumu un mainot struktūru, kur darbību organizēs nodaļās. 

Jautājums izskatīts Sociālās un veselības komitejas sēdē, kurā bija vairāki ierosinājumi, kuri 

iestrādāti nolikumā un labota struktūrshēma.  

 A.Okmanis lūdz informēt par veiktajām korekcijām pēc komitejas sēdes.  

Z.Kuka informē par labojumiem struktūrā – abiem vietniekiem noteiktas atbildības sfēras; 

svītrota Administratīvā nodaļa un Rehabilitācijas nodaļa, jo bija norādījums, ka nodaļas 

nevajag veidot, jo šīs sfēras vada vadītājas vietnieks ar atbalsta funkcijas nodrošināšanu 

tehniskajiem darbiniekiem, sociālās aprūpes un sociālās rehabilitācijas institūcijām un to 

speciālistiem. Otrs vietnieks atbildēs par Sociālo pakalpojumu nodaļu, Sociālās palīdzības 

un sociālā darba nodaļu un Ģimenes atbalsta nodaļu. I.Romānovs iesaka tehniskam 

labskanīgumam “un” aizstāt ar “komatu”, t.i., “Vadītāja vietnieks administratīvajos, 

sociālās aprūpes un sociālās rehabilitācijas jautājumos”.  

 A.Okmanis aicina pārskatīt nolikuma saturā veiktās izmaiņas.  

Z.Kuka informē par būtiskāko, sākot no 12.punkta, kur vadītāju prombūtnē aizstāj 

izpilddirektora norīkota persona; 13.punktā atrunāti divi vietnieki, 14.punktā – vietniekus 

ieceļ un atbrīvo no amata dome, kaut gan tas nav obligāts nosacījums. A.Okmanis norāda, 

ka vietnieka darba līgumu vajadzētu slēgt ar izpilddirektoru. E.Grigorjeva iebilst, darba 

līgums būtu jāslēdz ar iestādes vadītāju. A.Okmanis jautā deputātiem, vai vietniekus 

jāapstiprina domei. Deputāti piekrīt, ka tos apstiprina dome.  

Z.Kuka turpina par vietnieku kompetencēm – viens vietnieks vada tehnisko darbinieku, 

rehabilitācijas institūciju un to speciālistu darbu, otrs - pārauga nodaļu darbu; tiesības un 

pienākumi tiek noteikti darba līgumā un amatu aprakstos. Papildināts 19.punkts par 

darbinieku pakļautību, 20., 21.4., 21.5., 25., 26.punkts svītrojams. 28.punktā bija ieteikums 

papildināt ar pārskatu iesniegšanu Sociālai un veselības komitejai divas reizes gadā. 

I.Pētersone norāda precizēt “Sociālai un veselības komitejai”. Z.Kuka turpina par 30.punktā 

ietverto ieteikumu – Sociālais dienests administrē arī valsts budžeta līdzekļus, precizēts arī 

31.punkts.  

 I.Pētersone jautā, vai iestāde ikdienā var arī piesaistīt naudas līdzekļus. Z.Kuka atbild, 

ka tiek administrēti iedotie finanšu līdzekļi, var izteikt vēlmi ES projektu dalībai. 

I.Pētersone iesaka norādīt, ka dienests arī piesaista un administrē piešķirtos finanšu 

līdzekļus. A.Okmanis papildina, ka dienests pa tiešo līdzekļus nevar piesaistīt.  

 J.Krievs jautā, par kuru struktūrshēmu tiek runāts. Z.Kuka atbild, ka paplašinātā 

struktūrshēma ietver visus darbiniekus, tā ir informatīva; tiks apstiprināta nepaplašinātā 

struktūrshēma. J.Krievs turpina, vai darbinieki ir iepazīstināti ar jauno shēmu. Z.Kuka 

atbild, ka ar darbiniekiem ir izrunāts, ir piedāvāta iespēja pāriet no vienas nodaļas uz citu. 

J.Krievs izklāsta Iecavas situāciju, ka darbinieki ir neziņā. Z.Kuka atbild, ka darbiniekiem 

tika sniegta vienāda informācija katrā struktūrvienībā par plānu pāriet darbā nodaļās. 

Diskusija par dienesta lietvežu, šoferu darbu. J.Krievs nosaka, ka nav skaidrības par 

lēmuma pieņemšanu, informācija ir pretrunīga, dienesta vadībai ir jārunā ar Iecavas 

darbiniekiem. Z.Kuka ierosina norunāt tikšanos ar Iecavas darbiniekiem, lai noskaidrotu 

situāciju.  

A.Mačeks norāda, ka Atlīdzības komisija nav lēmusi par jurista amata vietu, vai ar šī 

lēmuma apstiprināšanu to apstiprina automātiski. A.Okmanis papildina, ka neapstiprina 

paplašināto shēmu. Z.Kuka norāda, ka papildus finanšu līdzekļi netiek prasīti darba 

nodrošināšanai. A.Mačeks jautā, kā tiks organizēts paplašinātās shēmas darbs ar papildus 

amata vietām; izklāsta situāciju par pakalpojumu nepienācīgu sniegšanu, saistībā ar kavētu 

dokumentu apriti. Z.Kuka paskaidro, ka lēmums jāpieņem mēneša laikā, tas notiek diezgan 

operatīvi, plānots, ka būs vairākas paraksta tiesīgās personas; saistībā ar šo situāciju 

notikusi organizētības kļūda, jo Iecavā ir iecelta paraksta tiesīgā persona, kas izbraukumos 
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pieņemšanas punktos ir vismaz reizi nedēļā. A.Okmanis ierosina noteikt kā paraksta tiesīgo 

personu vietējās teritorijas darbinieku. Z.Kuka paskaidro, ka pēc esošā nolikuma 

aizvietošanai paraksta tiesīgo personu struktūrvienības vadītājam var noteikt tikai citas 

struktūrvienības vadītāju. A.Okmanis rezumē, ka no Iecavas ir liela neapmierinātība par 

darba organizēšanu un komunikāciju, ko nevar ignorēt. Z.Kuka atbild, ka nākamnedēļ tiks 

organizēta sanāksme, lai visu pārrunātu; nepiekrīt, ka informācija netiek nodota. A.Mačeks 

uzstāj noteikt sanāksmes laiku, lai var tai pievienoties. Z.Kuka informē, ka tiks nosūtīts e-

pasts par sanāksmes laiku.  

 G.Kalniņš izsakās par jaunajām amata vietām un jautā, vai vietnieka amata vieta ir 

skatīta Amatu izvērtēšanas un klasificēšanas komisijā. I.Romānovs atbild, ka komisija nav 

saņēmusi Sociālā dienesta iesniegumu par amatu pārskatīšanu. A.Okmanis norāda, ka ar šo 

lēmumu jau apstiprinām šo struktūru, teorētiski struktūrvienību vadītāju amata vietas 

samazinās, atlīdzības komisijai šis būtu jāņem vērā. 

 M.Mediņš lūdz izskaidrot 24.7.punktā minēto jēdzienu “kovīzijas protokoli”. Z.Kuka 

izskaidro, ka tās ir nodaļu sanāksmes, kuras tiek protokolētas ar ministrijas ieteikumu kā 

kovīzijas protokoli. M.Mediņš turpina par 24.6.punktā minēto priekšlikumu izstrādi – kur 

varēs ar tiem iepazīties. Z.Kuka atbild, ka par šiem priekšlikumiem var informēt Sociālā un 

veselības komitejas sēdē. M.Mediņš izsakās par Dzīvokļu komisijā izskatāmiem 

iesniegumiem par īres dzīvokļu līgumu pagarināšanu, ka samazina termiņu dēļ parādiem, jo 

komisijas ieskatā saredz šiem iedzīvotājiem sociālās palīdzības nepieciešamību, bet viņi šo 

palīdzību nav lūguši dienestam; nejūt dienesta iesaistīšanos palīdzības sniegšanā 

iedzīvotājiem. Z.Kuka informē, ka dienestā ir specializēts darbinieks kopienas darbā, kura 

funkcija būs kopienu vajadzību izzināšana un pasākumu organizēšana par iedzīvotāju 

informēšanu par iespējamo sociālo atbalstu; Bauskas struktūrvienībā tika mēģināts ieviest, 

secināts, ka šim ir jābūt regulāram pasākumam. I.Pētersone ierosina, ka Dzīvokļu komisijas 

vadītāja, izskatot iesniegumus, varētu informēt iedzīvotājus par vēršanos sociālajā dienestā, 

un jautā, vai izvērtēts, ka 2024.gada 1.janvārī šis nolikums stāsies spēkā. Z.Kuka atbild, ka 

tas ir izvērtēts ilgstošā procesā un darbam ir gatavi; amatu apraksti ir izstrādāti, pēc šī 

lēmuma pieņemšanas, tiks iesniegts iesniegums komisijā.  

 A.Mačeks izsakās par informatīvo paplašināto struktūrshēmu. Z.Kuka atbild, ka tā ir 

iekšējais darba dokuments esošajā situācijā; ja šo virza uz apstiprināšanu, tad tiklīdz 

izmainās viena pozīcija, tā vairs nav aktuāla un jāapstiprina jauna. A.Mačeks turpina par 

darbinieku atrašanās vietu nenoteiktību un dokumentu apriti. Z.Kuka uzsver, ka tā ir 

dienesta iekšējā darba organizācija, kas ir izanalizēta un gatavībā nodrošināt darbu, kāpēc ir 

tāda neuzticība. A.Okmanis norāda, ka saņemtās sūdzības liecina, ka darbs ir jāorganizē 

efektīvāk. Z.Kuka turpina, ka ir izvērtēta darba efektivitāte, vēlas sakārtot struktūru, jo ar 

esošo struktūru un atbildību rodas šāda neapmierinātība. 

 I.Pētersone jautā, vai izpilddirektors ir risinājis Iecavas situāciju, aicina tikties ar 

kolektīvu, lai to pārrunātu; uzticas vadītājas izveidotajai struktūrai. A.Okmanis aizrāda, ka 

ne pirmo reizi vadītāja neierodas ziņot jautājumu, atbildību noveļot uz citām personām. 

I.Romānovs atbild, ka ir bijis iesaistīts konfrontējošu viedokļu izlīdzināšanā, divas reizes ir 

bijušas tikšanās ar dienesta vadību un Iecavas struktūrvienību vadību, un atzīst, ka 

savstarpējā komunikācija un sapratne varētu būt abpusēji labāka, konkrētāk neizteiksies, 

abas puses informētas par izpilddirektora viedokli, atbalsta iesniegto struktūrshēmu.  

 G.Kalniņš piebilst par paplašināto shēmu, norādot, ka pašvaldības nolikumā deputāti 

atteicās no funkcijas par jauno un esošo amatu vietu izvērtēšanu un apstiprināšanu domē; 

iesaka izmainīt amatu aprakstu dokumentu nosaukumus. Z.Kuka atbild, ka tiks izdarīts. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
7 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Aivars 

Mačeks, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 
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"pret" -  1 (Juris Krievs) 

"atturas" -  1 (Mārtiņš Mediņš) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

veikt tehnisku labojumu vietnieka amata nosaukumā gan 

nolikumā, gan struktūrshēmā,   

 

svītrot 20.punktu, 

 

precizēt 28.punkta redakciju,  

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas novada 

Sociālais dienests" nolikuma apstiprināšanu" ar labojumiem. 

 

Plkst.11:00 tiek izsludināts sēdes pārtraukums. 

Sēde tiek atsākta plkst.11:10. 

 

9.p. 

Par dzīvojamās mājas "Lauktehnika 17", Rītausmās, Īslīces pagastā pārvaldīšanas tiesību 

nodošanu mājas pārvaldniekam. 

(S.Ķisele, A.Okmanis) 

Ziņo: S.Ķisele. 

 Sagatavots lēmuma projekts par dzīvojamās mājas “Lauktehnika 17”, Rītausmās, 

Īslīces pagastā pārvaldīšanas tiesību nodošanu mājas pārvaldniekam. Uz lēmuma 

pieņemšanas brīdi no 78 dzīvokļu īpašumiem, 69 ir privatizēti, 9 – pašvaldības valdījumā. 

Dzīvokļu īpašnieku kopsapulcē ir pieņemts lēmums par mājas pārvaldīšanas tiesību 

nodošanu biedrībai “Lauktehnika 17”. Noslēgts pilnvarojuma līgums. Jautājums skatīts un 

atbalstīts Vides un attīstības komitejā. 

 A.Okmanis jautā, kas šo māju apsaimniekoja līdz šim. S.Ķisele atbild, ka šī bija viena 

no SIA “Īslīces ūdens” mājām, pēc tās reorganizācijas faktiski māju apsaimniekoja biedrība, 

pa šo laiku būtiski sakārtota atkritumu apsaimniekošana, piekļuve, nomainīti logi.   

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

dzīvojamās mājas "Lauktehnika 17", Rītausmās, Īslīces 

pagastā pārvaldīšanas tiesību nodošanu mājas pārvaldniekam". 
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10.p. 

Par nekustamā īpašuma Mazā Lakāju iela, Ceraukstes pagastā iegādi pašvaldības 

autonomo funkciju izpildei. 

(A.Eglinska, A.Okmanis, A.Mačeks, M.Mediņš, J.Krievs, G.Kalniņš) 

Ziņo: A.Eglinska. 

 Pašvaldībā saņemts SIA “GAUJAS TŪRE” iesniegums ar piedāvājumu pašvaldībai 

iegādāties nekustamo īpašumu Mazā Lakāju iela, Ceraukstes pagastā par 1 EUR, kas sastāv 

no divām zemes vienībām un uz kura izbūvēta iela, kas nodrošinās piekļuvi desmit 

privātīpašumiem. Izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, pievienota papildus 

informācija par paveiktajiem darbiem, projekts, izpilduzmērījumi; segums – nesaistīts 

minerālmateriāls, izbūvēta ūdens izvade, elektrības tīklu skapji, kanalizācijas spiedvads; 

nav izbūvēts gājēju ceļš un ielu apgaismojums.  

 A.Okmanis izsakās par lēmuma būtību – pagaidām nav nevienas dzīvojamās mājas, 

tikai apbūves gabali, lūdz izklāstīt vajadzību pašvaldības autonomo funkciju veikšanai, kādi 

finanšu līdzekļi būs nepieciešami īpašuma uzturēšanai. A.Eglinska paskaidro, ka SIA 

“GAUJAS TŪRE” sadalījusi apbūves gabalus, nodrošinot ūdens un kanalizācijas pievadi, 

elektrības pieslēgumu, apbūves gabali tiek tirgoti; iela nodrošinās piekļuvi īpašumiem; pēc 

zemes gabalu apbūves visticamāk tiks iesniegti iesniegumi pašvaldībā par ielu 

apgaismojuma nepieciešamību, kā arī uzturēšanas izmaksas asfalta segumam varētu būt 

vidēji šī brīža uzturēšanas izmaksu apjomā.  

 A.Okmanis jautā, kam pieder izbūvētais ūdensvads un kanalizācijas spiedvadi. 

A.Eglinska pieļauj, ka tos nodos SIA “Bauskas novada komunālserviss”. A.Mačeks jautā, 

vai SIA “Bauskas novada komunālserviss” speciālisti apsekojuši šos tīklus. A.Eglinska 

atbild, ka projekts jau ir pieņemts ekspluatācijā, bez viņu piekrišanas tas nebūtu iespējams.  

 M.Mediņš izsakās, ka Vides un attīstības komitejas sēdē raisījās diskusija un neradās 

pārliecības par pašvaldības nekavējošu objekta pārņemšanu, jo trūka informācijas; apskatot 

papildus informāciju, nav pārliecības par tūlītēja lēmuma pieņemšanu, jo šobrīd šī teritorija 

nav apdzīvota. 

 A.Okmanis jautā, kāds bija Vides un attīstības komitejas lēmums. M.Mediņš atbild, ka 

lēma pievienot dokumentus un skatīt Finanšu komitejas sēdē.  

 A.Mačeks izsakās par izpilduzmērījumu, kanalizācijas izbūvi nelielā posmā; nākotnē 

pašvaldībai nāksies papildus būvēt kanalizāciju, lai mājas varētu pievienoties. A.Eglinska 

apstiprina. 

 A.Okmanis izsakās, ka Vides un attīstības komitejā vajadzēja piedalīties arī 

ierosinātājam, lai visu izrunātu, nevis spriest pēc dokumentācijas. 

 J.Krievs iesaka neatbalstīt šo projektu. A.Okmanis iesaka nenoraidīt, jo jāuzklausa 

ierosinātājs par plānoto būvniecību, kanalizācijas nodrošināšanu, jautājums līdz galam nav 

sagatavots. G.Kalniņš izsakās, ka ierosinātāja interese ir pārdot zemes gabalus pēc iespējas 

vērtīgāk, ja tur jau ir iela; jautā par grāvja ūdens izvades apsekošanas aktu. A.Eglinska 

paskaidro, ka projekts paredz tikai piekļuvi.  

 M.Mediņš izsaka priekšlikumu atlikt jautājuma izskatīšanu.  

A.Okmanis rezumē nenoraidīt jautājumu, uzņēmējs ir izrādījis interesi, pašvaldībai ir 

jāatbalsta, jo paredzēta mājokļu nodrošināšana; pietrūkst dialogs. 

A.Mačeks izsakās, ka pareizāk būtu šo skatīt tad, kad jau ir sabūvētas mājas. 

A.Okmanis ierosina uz decembra Vides un attīstības komitejas sēdi uzaicināt uzņēmēju un 

vienoties par nosacījumiem lēmumā. M.Mediņš piekrīt jautājumu detalizētāk izskatīt 

atkārtoti Vides un attīstības komitejas sēdē. Visi komitejas locekļi piekrīt.  

 

Nolemj: atlikt darba kārtības jautājumu "Par nekustamā īpašuma Mazā 

Lakāju iela, Ceraukstes pagastā iegādi pašvaldības autonomo 
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funkciju izpildei" un to atkārtoti skatīt decembra Vides un 

attīstības komitejas sēdē. 

 

 

11.p. 

Par nekustamā īpašuma "Smilgas", Viesturu pagastā, Bauskas novadā pārņemšanu 

pašvaldības īpašumā. 

(G.Vīgupa, A.Okmanis, M.Mediņš, E.Grigorjeva, A.Mačeks, V.Čačs, M.Šarķis, 

A.Fridrihsone) 

Ziņo: G.Vīgupa. 

 Pašvaldībā saņemts Valsts ieņēmumu dienesta (VID) iesniegums ar norādi, ka VID 

ņēmis uzskaitē valstij piekritīgo mantu – zemes vienību “Smilgas”, Viesturu pagastā 11,5 

ha platībā, kas ir lauksaimniecības zeme. Atbilstoši noteikumiem zemnieku saimniecību 

neapbūvētu zemi lauku apvidos bez maksas nodod attiecīgajai pašvaldībai īpašumā. Lai 

VARAM varētu sagatavot rīkojumu, nepieciešams pašvaldības lēmums par piekrišanu 

zemes vienību pārņemt īpašumā.  

 A.Okmanis aicina atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu, jo zeme ir vērtīga, būs nomas 

vai atsavināšanas iespējas; īpašumu pašvaldība pārņem kā bezsaimnieka mantu.  

 M.Mediņš izsakās, ka iepriekš valsts nodeva pašvaldībai valdījumā īpašumus ar 

nosacījumu, kurus piecus gadus nevarēja atsavināt. A.Okmanis piebilst, ka valsts nodeva 

pašvaldībai kādas funkcijas realizēšanai, bet ar šo gadu ir izmaiņas likumā, ka bezsaimnieka 

mantu var saņemt arī pašvaldības; pašvaldība īpašumu nepieprasa kādu funkciju veikšanai, 

tad būtu ierobežojums. E.Grigorjeva apliecina. M.Mediņš turpina par Vecumnieku pieredzi 

īpašuma pārņemšanu valdījumā; vai pašvaldība varētu rosināt izmaiņas likumā par piecu 

gadu ierobežojuma atcelšanu īpašumiem. A.Mačeks paskaidro, ka to nosaka MK rīkojums, 

kurš nav grozāms, jo valstī nav likuma par atļauju grozīt, izklāsta Vecumnieku cietuma 

situāciju; šis lēmuma projekts paredz citus nosacījumus, jo tā ir bezmantinieka manta. 

A.Okmanis papildina, ka šis jautājums vairākkārt skatīts Pašvaldību savienībā, ka būtu 

nepieciešamas izmaiņas, pagaidām nav rezultāta.  

 V.Čačs jautā par Brunavas un Ceraukstes pagastu teritorijās esošajām zemes vienībām 

105 ha platībā, kurām īpašnieks ir miris. G.Vīgupa atbild, ka zemes gabals tiek dalīts, nav 

ieraksta zemesgrāmatā; pamazām risina šo jautājumu. A.Okmanis jautā, vai šī platība 

kādam iznomāta. G.Vīgupa paskaidro, ka tikai daļa no īpašuma ir lauksaimniecības zemes. 

M.Šarķis papildina, ka lielākā zemes daļa ir Brunavas karjera aizaugums, tika atdalīta 

dzīvojamās ēkas zemes vienība, šo jautājumu risina SIA “Eiropas Dzelzceļa līnijas”. 

 A.Fridrihsone papildina, ka pirms vairākiem gadiem Finanšu ministrijai tika rakstīta 

vēstule par šādiem īpašumiem; atbilde bija, ka šie īpašumi, kuri nav reģistrēti zemesgrāmatā 

un kuriem nav īpašnieka, ir “bezķermeniska kustama manta”; šī norma tiek piemērota no šī 

gada janvāra, tā nedarbojas ar atpakaļejošu datumu.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma "Smilgas", Viesturu pagastā, Bauskas 

novadā pārņemšanu pašvaldības īpašumā". 

 

 

12.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Piķu mežs" daļas, Codes 

pagastā nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā. 

(A.Fridrihsone, A.Okmanis, I.Pētersone) 

Ziņo: A.Fridrihsone. 

 Pašvaldībai pieder īpašums “Piķu mežs”, Codes pagastā, kas sadalīts trīs daļās un 

sagatavots lēmuma projekts nodot bez atlīdzības valsts īpašumā Satiksmes ministrijas 

personā “Piķu mežs” daļas 0,82 ha un 0,96 ha platībā un noteikt, ka nocirstās mežaudzes 

paliek pašvaldības īpašumā, lai izmantotu pašvaldības funkciju nodrošināšanai. 

 A.Okmanis jautā, kura struktūra administrēs mežaudzi. A.Fridrihsone atbild, ka 

Bauskas apvienības pārvaldē pārrunāts šis jautājums, kokmateriāli tiks izmantoti kā 

kurināmais pašvaldības īpašumos; mežaudze ir pašvaldības bilancē, darbības saskaņotas ar 

SIA “Eiropas Dzelzceļa līnijas”. 

 I.Pētersone jautā, vai pašvaldībai nav izdevīgāk pēc izciršanas pārdot zemi. 

A.Fridrihsone atbild, ka izdevīgāk ir saņemt gatavus kokmateriālus, inventarizācija ir 

veikta. I.Pētersone turpina par dokumentācijas pamatojumu. A.Fridrihsone atbild, ka 

dokumenti ir kārtībā.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

"Piķu mežs" daļas, Codes pagastā nodošanu bez atlīdzības 

valsts īpašumā". 

 

 

13.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Skrīveri", Codes pagastā nodošanu 

atsavināšanai. 

(A.Fridrihsone) 

Ziņo: A.Fridrihsone. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai 

piederošo nekustamo īpašumu “Skrīveri”, Codes pagastā 1,34 ha platībā, uz zemes vienības 
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atrodas personai piederošas ēkas. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai, 

pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Skrīveri", 

Codes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

14.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.4, Uzvaras ielā 12, 

Uzvarā, Gailīšu pagastā, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Fridrihsone) 

Ziņo: A.Fridrihsone. 

 Pašvaldībai ir piekrītošs valdījumā esošs nekustamais īpašums – dzīvoklis Nr.4, Uzvaras 

ielā 12, Uzvarā, Gailīšu pagastā 76,2 m2 platībā, kas nav dzīvošanai derīgā stāvoklī. Īpašuma 

tiesība zemesgrāmatā nav nostiprināta. Atjaunošanai nepieciešami lieli pašvaldības finanšu 

līdzekļi. Sagatavots lēmuma projekts par nekustamā īpašuma ierakstīšanu zemesgrāmatā un 

nodošanu atsavināšanai, pārdodot to izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa 

Nr.4, Uzvaras ielā 12, Uzvarā, Gailīšu pagastā, Bauskas 

novadā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

15.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.5, Uzvaras ielā 15, 

Uzvarā, Gailīšu pagastā, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 
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(A.Fridrihsone) 

Ziņo: A.Fridrihsone. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai 

piederošo nekustamo īpašumu – dzīvokli Nr.5 dzīvojamā mājā Uzvaras ielā 15, Uzvarā, 

Gailīšu pagastā 59,0 m2 platībā. Ar personu noslēgts dzīvojamās telpas īres līgums, nav īres 

un maksājumu, kas saistīti ar dzīvojamās telpas lietošanu, parādu. Sagatavots lēmuma 

projekts par nodošanu atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa 

Nr.5, Uzvaras ielā 15, Uzvarā, Gailīšu pagastā, Bauskas 

novadā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

16.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Skolas iela 12, Īslīces pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

(M.Šarķis) 

Ziņo: M.Šarķis. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai 

piederošo nekustamo īpašumu Skolas ielā 12, Īslīces pagastā, kas sastāv no zemes vienības 

0,9035 ha platībā. Uz zemes vienības atrodas personai piederošas ēkas – dzīvojamā māja, 

kūts un šķūnis. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai, pārdodot par brīvu 

cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Skolas iela 

12, Īslīces pagastā nodošanu atsavināšanai". 
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17.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.1, "Lauktehnika 6", 

Rītausmas, Īslīces pagastā, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

(M.Šarķis) 

Ziņo: M.Šarķis. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai 

piederošo nekustamo īpašumu – dzīvokli Nr.1 dzīvojamā mājā “Lauktehnika 6”, Rītausmās, 

Īslīces pagastā 45,9 m2 platībā. Ar personu noslēgts dzīvojamās telpas īres līgums, nav īres 

un maksājumu, kas saistīti ar dzīvojamās telpas lietošanu, parādu. Sagatavots lēmuma 

projekts par nodošanu atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa 

Nr.1, "Lauktehnika 6", Rītausmas, Īslīces pagastā, Bauskas 

novadā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

18.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.42, "Lauktehnika 17”, 

Rītausmas, Īslīces pagastā, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

(M.Šarķis) 

Ziņo: M.Šarķis. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai 

piederošo nekustamo īpašumu – dzīvokli Nr.42 dzīvojamā mājā “Lauktehnika 17”, 

Rītausmās, Īslīces pagastā 48,50 m2 platībā. Ar personu noslēgts dzīvojamās telpas īres 

līgums, nav īres un maksājumu, kas saistīti ar dzīvojamās telpas lietošanu, parādu. 

Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa 

Nr.42, "Lauktehnika 17”, Rītausmas, Īslīces pagastā, Bauskas 

novadā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

19.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.2A, Plūdoņa ielā 13, 

Bauskā, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

(D.Stubure) 

Ziņo: D.Stubure. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai 

piederošo nekustamo īpašumu – dzīvokli Nr.2A dzīvojamā mājā Plūdoņa ielā 13, Bauskā 

54,50 m2 platībā. Ar personu noslēgts dzīvojamās telpas īres līgums, nav īres un 

maksājumu, kas saistīti ar dzīvojamās telpas lietošanu, parādu. Sagatavots lēmuma projekts 

par nodošanu atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa 

Nr.2A, Plūdoņa ielā 13, Bauskā, Bauskas novadā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

20.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Biržu iela 44", Bauskā nodošanu 

atsavināšanai. 

(D.Stubure) 

Ziņo: D.Stubure. 

 Pašvaldības īpašumā ir nekustamais īpašums “Biržu iela 44”, Bauskā, kas sastāv no 

zemes vienības 1120 m2 platībā ar noteiktu zemes lietošanas mērķi – individuālo dzīvojamo 

māju apbūve. Nomnieks iesniedzis iesniegumu par zemes nomas līguma izbeigšanu. 

Sagatavots lēmuma projekts par nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai, pārdodot to 

izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Biržu iela 

44", Bauskā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

21.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Torņa iela 10", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai 

piederošo nekustamo īpašumu “Torņa iela 10”, Iecavā sastāvošu no zemes vienības 0,0562 

ha platībā. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai, pārdodot par brīvu 

cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

"Torņa iela 10", Iecavā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

22.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Aveņu iela 9", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai 

piederošo nekustamo īpašumu “Aveņu iela 9”, Iecavā sastāvošu no zemes vienības 0,0588 

ha platībā, kam noteikts starpgabala statuss un kura robežojas ar personai piederošo zemes 
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vienību Bumbieru ielā 10, Iecavā. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai, 

pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

"Aveņu iela 9", Iecavā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

23.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Ķiršu iela 26", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai 

piederošo nekustamo īpašumu “Ķiršu iela 26”, Iecavā sastāvošu no zemes vienības 0,0305 

ha platībā. Ar personu noslēgts zemes nomas līgums. Sagatavots lēmuma projekts par 

nodošanu atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

"Ķiršu iela 26", Iecavā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

24.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Magoņu iela 14”, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 
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Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai 

piederošo nekustamo īpašumu “Magoņu iela 14”, Iecavā sastāvošu no zemes vienības 

0,1262 ha platībā. Ar personu noslēgts zemes nomas līgums. Sagatavots lēmuma projekts 

par nodošanu atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

"Magoņu iela 14”, Iecavā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

25.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Paozoli 22", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai 

piederošo nekustamo īpašumu “Paozoli 22”, Iecavā sastāvošu no zemes vienības 0,0608 ha 

platībā. Ar personu noslēgts zemes nomas līgums. Sagatavots lēmuma projekts par 

nodošanu atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

"Paozoli 22", Iecavā nodošanu atsavināšanai". 
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26.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Jaunzemgale 103", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai 

piederošo nekustamo īpašumu “Jaunzemgale 103”, Iecavā sastāvošu no zemes vienības 

0,0041 ha platībā, uz kuras atrodas personai piederoša ēka – garāža. Sagatavots lēmuma 

projekts par nodošanu atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

"Jaunzemgale 103", Iecavā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

27.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Smilgas 1N", Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai 

piederošo nekustamo īpašumu “Smilgas 1N”, Iecavā sastāvošu no zemes vienības 0,28 ha 

platībā. Ar personu noslēgts zemes nomas līgums. Sagatavots lēmuma projekts par 

nodošanu atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 
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"Smilgas 1N", Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

28.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Amoli", Audrupos, 

Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai 

piederošo nekustamo īpašumu “Amoli”, Audrupos, Iecavas pagastā sastāvošu no zemes 

vienības 0,3675 ha platībā, uz kuras atrodas personai piederošas ēkas – dzīvojamā māja un 

palīgēkas. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai, pārdodot par brīvu 

cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

"Amoli", Audrupos, Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

29.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Klētis", Bārbeles pagastā nodošanu 

atsavināšanai. 

(L.Vasermane, A.Okmanis, G.Kalniņš, D.Šileika) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Biedrība “Jaunatne smaidam” pārtrauca ēkas nomas līgumu. Tika uzrunāta Latvijas 

evaņģēliski luteriskās Baznīcas Bārbeles draudze, kā rezultātā tika saņemts iesniegums ar 

lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai piederošo būvi “Klētis”, Bārbeles pagastā 39,3 m2 

platībā, kas atrodas uz draudzei piederošas zemes vienības. Sagatavots lēmuma projekts par 

nodošanu atsavināšanai, pārdodot to par brīvu cenu.  

 A.Okmanis ierosina lēmuma projektā ietvert norādi, ka īpašums nav nepieciešams 

pašvaldības funkciju veikšanai. L.Vasermane atbild, ka ēka stāv tukša, pašvaldības 

funkcijām nav nepieciešama, var iekļaut šo norādi. 

 G.Kalniņš jautā, kam pieder āra vingrošanas elementi. D.Šileika atbild, ka bērnu rotaļu 

laukums pieder pašvaldībai; uzstādītās biedrības konstrukcijas ir demontētas.  

 A.Okmanis jautā, vai bērnu rotaļu laukums ir pašvaldības bilancē un vai ir rakstisks 

nomas līgums ar zemes īpašnieku. D.Šileika atbild, ka laukums ir pašvaldības bilancē, 
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rotaļu laukums ar ēku nav saistīts. G.Kalniņš ierosina darījuma ietvaros noslēgt nomas 

līgumu. A.Okmanis izsaka paļāvību, ka D.Šileika veiks dokumentācijas sakārtošanu. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Klētis", 

Bārbeles pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

30.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.29, Liepu 

aleja 4, Bārbele, Bārbeles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai 

piederošo nekustamo īpašumu – dzīvokli Nr.29 Liepu alejā 4, Bārbelē, Bārbeles pagastā 

34,3 m2 platībā. Ar personu noslēgts dzīvojamās telpas īres līgums, nav īres un maksājumu, 

kas saistīti ar dzīvojamās telpas lietošanu, parādu. Sagatavots lēmuma projekts par 

nodošanu atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Nr.29, Liepu aleja 4, Bārbele, Bārbeles pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 
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31.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.23, 

“Piebalgas 3”, Piebalgas, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai 

piederošo nekustamo īpašumu – dzīvokli Nr.23, “Piebalgas 3”, Piebalgās, Vecumnieku 

pagastā 41,3 m2 platībā. Ar personu noslēgts dzīvojamās telpas īres līgums, nav īres un 

maksājumu, kas saistīti ar dzīvojamās telpas lietošanu, parādu. Sagatavots lēmuma projekts 

par nodošanu atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Nr.23, “Piebalgas 3”, Piebalgas, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

32.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.30, Stacijas 

iela 4, Misa, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai 

piederošo nekustamo īpašumu – dzīvokli Nr.30 Stacijas ielā 4, Misā, Vecumnieku pagastā 

68,5 m2 platībā. Ar personu noslēgts dzīvojamās telpas īres līgums, nav īres un maksājumu, 

kas saistīti ar dzīvojamās telpas lietošanu, parādu. Sagatavots lēmuma projekts par 

nodošanu atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Nr.30, Stacijas iela 4, Misa, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

33.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.6, "Misas 

kūdra 10", Misa, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai 

piederošo nekustamo īpašumu – dzīvokli Nr.6, “Misas kūdra 10”, Misā, Vecumnieku 

pagastā 54,8 m2 platībā. Ar personu noslēgts dzīvojamās telpas īres līgums, nav īres un 

maksājumu, kas saistīti ar dzīvojamās telpas lietošanu, parādu. Sagatavots lēmuma projekts 

par nodošanu atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Nr.6, "Misas kūdra 10", Misa, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

34.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.5, Rīgas iela 

27, Vecumnieki, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai 

piederošo nekustamo īpašumu – dzīvokli Nr.5 Rīgas ielā 27, Vecumniekos, Vecumnieku 

pagastā 23,4 m2 platībā. Ar personu noslēgts dzīvojamās telpas īres līgums, nav īres un 

maksājumu, kas saistīti ar dzīvojamās telpas lietošanu, parādu. Sagatavots lēmuma projekts 

par nodošanu atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Nr.5, Rīgas iela 27, Vecumnieki, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

35.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.9, “Silmači”, 

Kurmene, Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai 

piederošo nekustamo īpašumu – dzīvokli Nr.9, “Silmači”, Kurmenē, Kurmenes pagastā 87,8 

m2 platībā. Ar personu noslēgts dzīvojamās telpas īres līgums, nav īres un maksājumu, kas 

saistīti ar dzīvojamās telpas lietošanu, parādu. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu 

atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Nr.9, “Silmači”, Kurmene, Kurmenes pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

36.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3, Rīgas iela 

6, Valle, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 
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 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai 

piederošo nekustamo īpašumu – dzīvokli Nr.3 Rīgas ielā 6, Vallē, Valles pagastā 45,4 m2 

platībā. Ar personu noslēgts dzīvojamās telpas īres līgums, nav īres un maksājumu, kas 

saistīti ar dzīvojamās telpas lietošanu, parādu. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu 

atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Nr.3, Rīgas iela 6, Valle, Valles pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

37.p. 

Par Bauskas novada domes 2023.gada 31.augusta lēmuma "Par Bauskas novada 

pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.2 "Misas kūdra 10", Misa, Vecumnieku 

pagasts atsavināšanu" atcelšanu. 

(L.Vasermane, A.Okmanis, G.Kalniņš) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Vecumniekos ir daudzfunkcionālais sociālo pakalpojumu centrs “Sarkanā skola”, vienā 

ēkas pusē izbūvēts dzīvoklis, kuru ilgstoši īrē fiziska persona. Sociālais dienests ierosinājis 

nepagarināt īres līgumu, jo telpas nepieciešamas sociālajam dienestam kopienas centra 

ierīkošanai. Personai tika nosūtīts paziņojums par jauna īres līguma nepārslēgšanu; 

jautājums tika pārrunāts Vecumnieku apvienību pārvaldē, tika apskatīti visi neizīrētie 

dzīvokļi, arī tie, par kuriem tika pieņemti lēmumi par nodošanu atsavināšanai. Īrnieks 

izteica vēlmi īrēt dzīvokli "Misas kūdra 10"-2, Misā, Vecumnieku pagastā, tāpēc 

nepieciešams atcelt šī gada augustā pieņemto lēmumu par šī nekustamā īpašuma 

atsavināšanu, atsavināšanas procedūra nav pabeigta.  

 A.Okmanis jautā par augustā pieņemtā lēmuma pamatojumu. L.Vasermane atbild, ka 

dzīvoklis ir ilgstoši neizīrēts, nav nepieciešams pašvaldības funkciju pildīšanai, dzīvoklī 

nepieciešams remonts; īrnieks ir gatavs to remontēt; atceļot augusta lēmumu, tiks sagatavots 

lēmums par telpu izīrēšanu izskatīšanai Dzīvokļu komisijā. A.Okmanis jautā, kurš maksās 

par apkuri. L.Vasermane atbild, ka tiklīdz pieņems lēmumu, tā to apmaksās īrnieks.  

 G.Kalniņš jautā, vai to nevajadzētu formēt kā dzīvokļu maiņu. A.Okmanis paskaidro, 

ka tiek atcelts lēmums par atsavināšanu, tālāko lems Dzīvokļu komisija.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana ar roku.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada domes 2023.gada 31.augusta lēmuma "Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa 

Nr.2 "Misas kūdra 10", Misa, Vecumnieku pagasts 

atsavināšanu" atcelšanu". 

 

 

38.p. 

Par parakstu vākšanas vietu noteikšanu. 

(L.Kausiniece, A.Okmanis) 

Ziņo: L.Kausiniece. 

 Pašvaldībā saņemts Centrālās vēlēšanu komisijas rīkojums “Par parakstu vākšanas 

vietu un darba laika noteikšanu”, kurā uzdots līdz 2023.gada 4.decembrim noteikt parakstu 

vākšanas vietas, lai nodrošinātu parakstu vākšanu tautas nobalsošanas ierosināšanai par 

apturētā likuma “Grozījumi Notariāta likumā” atcelšanu laikā no 2023.gada 7.decembra līdz 

2024.gada 5.janvārim. Pēc PMLP datiem Bauskas novadā ir 32 000 balsstiesīgo, tāpēc 

novadā nosakāmas ne mazāk kā 4 parakstu vākšanas vietas. Sagatavots lēmuma projekts 

Bauskas novada administratīvajā teritorijā nosakot 5 parakstu vākšanas vietas Valsts un 

pašvaldības vienotajos klientu apkalpošanas centros Bauskā, Rundālē, Iecavā, Vecumniekos 

un Skaistkalnē. Parakstu vākšanas darba laiku noteiks Centrālā vēlēšanu komisija ne īsāku 

par 4 stundām dienā, arī brīvdienās un svētku dienās. Ja izdosies savākt vismaz 155 000 

parakstu, tad likums būs jānodod tautas nobalsošanai; ja neizdosies savākt – likums pēc 

parakstu vākšanas beigām stāsies spēkā.  

 A.Okmanis izsakās, ka darbiniekiem algu maksās Centrālā vēlēšanu komisija, telpu 

uzturēšanas izmaksas segs pašvaldība. L.Kausiniece apstiprina.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

parakstu vākšanas vietu noteikšanu". 

 

 

 

 

 



32 

 

39.p. 

Par grozījumu Bauskas novada domes 2022.gada 25.augusta lēmumā “Par Bauskas novada 

pašvaldības izglītības iestāžu ēdināšanas maksas pakalpojumu izcenojumu 

apstiprināšanu”. 

(D.Dubkēviča) 

Ziņo: D.Dubkēviča. 

 Pamatojoties uz pārtikas cenu sadārdzinājumu un ēdināšanas pārtikas produktu 

izmaksu atskaišu izvērtējumu, secināts, ka izglītības iestādē “Iecavas pamatskola” 

nepieciešams veikt grozījumu pašvaldības 2022.gada augusta lēmumā par pašvaldības 

izglītības iestāžu ēdināšanas maksas pakalpojumu izcenojumiem. Izcenojums izteikts jaunā 

redakcijā, svītrojot 6.4.punktu par launagu, jo par to 1.klasēs jau otro gadu nav intereses. 

Izcenojums stāsies spēkā 2024.gada 1.janvārī.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

grozījumu Bauskas novada domes 2022.gada 25.augusta 

lēmumā "Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu 

ēdināšanas maksas pakalpojumu izcenojumu apstiprināšanu"". 

 

 

 

Sēdi beidz 2023.gada 23.novembrī plkst.11:59. 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs    Aivars Okmanis 

 

 

     

Sēdes protokolētāja     Ieva Skujeniece 


